

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300333107	☆ NOV	9, 16	10-11-2006	KABUSHIKI KAISHA NOVA (NOVA CORPORATION) 3-2, NISHISHINSAIBASH I 2-CHOME, CHUO- KU, OSAKA-SHI, OSAKA-FU, JAPAN.	UNION PATENT SERVICE CENTRE UNITS E-F, 20th FLOOR, NEICH TOWER, 128 GLOUCESTER ROAD, HONG KONG.
300344060	諾華集日 NOVA.GROUP	9, 16	10-11-2006	KABUSHIKI KAISHA NOVA (NOVA CORPORATION) 3-2, NISHISHINSAIBASH I 2-CHOME, CHUO- KU, OSAKA-SHI, OSAKA-FU, JAPAN.	UNION PATENT SERVICE CENTRE UNITS E-F, 20th FLOOR, NEICH TOWER, 128 GLOUCESTER ROAD, HONG KONG.

公報編號 Journal No.: 260 公布日期 Publication Date: 28-03-2008

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been

Published

300932238 **NBATEX** 25 28-09-2007

8-09-2007 泉州杉地制衣有限 蔡素芳/泉州杉地制衣有限公

公司

泉州市 清蒙科技 香港 灣仔駱克道 315-321 號

工業區 7-6 (B)號地 駱基中心 23 樓 C 室

塊